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Datum:  woensdag 9 april 2025 
Plaats:  kantine 
Inloop:  19.15 u. 
Start:  19.30 u. 

 
Alle (ouders van jeugd-)leden zijn van harte uitgenodigd! 

  

Uitnodiging ALV 2025  
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Woensdag 9 april 2025 (19.30 u.) 
 
Algemene ledenvergadering AKV ’t Capproen 
 
Agenda: 
 

1. Opening 
2. Vaststelling agenda 
3. Mededelingen & ingekomen post 
4. Notulen ALV 2024 
5. Doelen 2024-2025 & verslagen commissies 
6. Financieel verslag (incl. verslag KCC Gerard 2e jaar  

& Kevin 1e jaar & verkiezing nieuwe KCC lid) 
7. “Het zonnetje” 
8. Samenstelling bestuur 
 Voorzitter: Brittany de Kruif (aangetreden in ALV 2023). 
 Secretaris: Peter Hartensveld. (aangetreden in ALV 2021, herbenoemd in ALV 2024 voor  

1 jaar, aftredend & niet herkiesbaar. 
 Penningmeester: Erwin Verbeek. (Aangetreden in ALV 2024)  
 Algemeen bestuurslid: Ewoud van Santen. (Aangetreden in ALV 2020, herbenoemd in 2023). 
 Algemeen bestuurslid: Wendy van Raamsdonk. (Aangetreden in ALV 2022), aftredend & niet 

herkiesbaar. 
 Bestuur voordracht voor de functie van secretaris Jan Wouter Versluis. Het bestuur staat 

unaniem achter deze voordracht en vraagt de ALV deze voordracht te steunen. 
 Bestuur voordracht voor de functie van algemeen lid Freek Sjouw. Het bestuur staat unaniem 

achter deze voordracht en vraagt de ALV deze voordracht te steunen. 
 Bestuur voordracht voor de functie van algemeen lid Carrie van Bink Groningen. Het bestuur 

staat unaniem achter deze voordracht en vraagt de ALV deze voordracht te steunen. 

9. Rondvraag (bij voorkeur vooraf aan de vergadering indienen zodat het 
bestuur hier alvast naar kan kijken. Een rondvraag kan niet altijd direct van een 
antwoord worden voorzien als deze niet ruim vooraf is ingediend.) 

10. Afsluiting 
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Voorwoord van onze voorzitter 
 
 
Beste leden, 
 
Het tweede jaar als voorzitter is er één om met een trotse blik op terug te kijken. Met een 
korte terugblik en een kijkje in de toekomst neem ik jullie voor de Algemene 
Ledenvergadering. 
 
Vorig jaar benoemde ik dat over het algemeen dezelfde gezichten een steentje bijdragen, 
maar dat steeds meer (ouders van) leden zich aanmelden. Ook afgelopen jaar is het zo dat 
er uit diverse hoeken vrijwilligers bijspringen. Onze dank is groot! 
 
Achter de schermen is er altijd een hoop gaande. Niet alleen het korfbal aspect, maar 
bijvoorbeeld ook het onderhoud van de accommodatie. Hier heeft u ook al een hoop op zien 
knappen afgelopen jaar, denk aan de buitendeuren die zijn vervangen en de nieuwe 
picknicktafels. Met dank aan o.a. sponsoren die zorgen dat supporters lekker kunnen 
vertoeven op ons terrein. 
 
Met het harde werk van de ledenwervingscommissie en de komst van Partou kan het niet 
anders dan dat er groei zal ontstaan voor de vereniging. Een mooie samenwerking, waar we 
met plezier naar uitkijken. 
 
Het bestuur zal komende jaren een nieuwe weg inslaan door de nieuwe bezetting.  
Zowel persoonlijk als namens de vereniging wil ik Peter Hartensveld bedanken voor zijn 
jarenlange inzet binnen het bestuur en de vereniging. Je bent uiteraard nog niet weg, dus we 
blijven graag gebruik maken van jouw enthousiasme voor en kennis over/binnen de club. 
Ook Wendy van Raamsdonk die dit jaar plaats maakt voor nieuwe invulling wil ik hartelijk 
bedanken. 
 
Tijdens de ALV neemt het bestuur u mee in de plannen, gedachten en toekomstbeelden voor 
onze vereniging. Graag horen wij ook uw mening en zie u dan ook graag, tot dan! 
 
Namens het bestuur, 
 
Brittany de Kruif  
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Ik stel mij voor 
 
 
Beste Leden, 
Velen zullen mij al met regelmaat gezien hebben, maar ik zal me even voorstellen: Mijn 
naam is Carrie Bink – van Groningen, ik werk als Verpleegkundige bij Antes en ik stel mezelf 
beschikbaar als algemeen bestuurslid. 
 
De meeste zullen mij nu kennen als moeder van Emma (C1) en Daniël (E1), waar ik 
regelmatig aanwezig ben om naar hun wedstrijden te kijken. Maar de mensen die al langer 
rondlopen op de club zullen mij waarschijnlijk kennen van Ellen (zus) of van mijn moeder 
Ellie die ooit voorzitter is geweest van deze mooie club. 
 
Omdat ik al best wat jaar mee loop, wil ik graag een actieve bijdrage leveren aan de club 
voor een gezond en mooi voortbestaan. 
 

 
 
 
 
Een sportieve groet, 
Carrie Bink – van Groningen 
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Ik stel mij voor 
 
Beste leden, ouders en supporters van 't Capproen, 
 
Graag stel ik mij beschikbaar als algemeen bestuurslid van onze mooie korfbalvereniging. 
Mijn naam is Freek Sjouw, ik speel al ruim 20 jaar korfbal en ben naast het veld werkzaam 
als project engineer bij een scheepvaartbedrijf gespecialiseerd in zwaar zeetransport. 
 
Korfbal is een sport die verbindt, en 't Capproen is een club waar ik me altijd thuis heb 
gevoeld. Daarom lijkt het me een mooie uitdaging om mij nu ook buiten het veld in te zetten 
voor de vereniging. Samen met het bestuur, de vrijwilligers en natuurlijk jullie als leden wil ik 
bijdragen aan de groei en verdere ontwikkeling van de club. 
 
Ik sta altijd open voor vragen, ideeën of gewoon een goed gesprek. Spreek me gerust aan 
langs de lijn of in de kantine, of stuur een berichtje. 
 
Tot snel bij 't Capproen! 
 
Met sportieve groet, 
Freek Sjouw 
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Ik stel mij voor 
 
Beste mede-verenigingsleden, 
 
Sommigen van jullie hebben mij leren kennen als de (pleeg)vader van Shahrukh, die 
momenteel in het B team speelt. Na acht jaar gevoetbald te hebben bij VV Hellevoetsluis 
wilde mijn zoontje overstappen om te gaan korfballen. Voor mij was dat de eerste 
kennismaking met de vereniging, ook al woon ik ruim 20 jaar samen met mijn vrouw Miranda 
in dezelfde wijk. 
 
Korfbal daarentegen was niet helemaal nieuw voor mij. Want voordat ik Miranda leerde 
kennen, en naar Spijkenisse verhuisde om te gaan samenwonen, ben ik opgegroeid in 
Papendrecht. Samen met mijn broers speelde ik daar bij de lokale korfbalvereniging. Gestart 
in P3 (pupillen, denk dat dat nu E of F is) maar halverwege de middelbare school gestopt. 
Het is alweer even geleden dat ik aan het wachten was op de kinderen, die in de kleedkamer 
aan het oefenen waren voor de aankomende playback show, en ik bij het zien van de lege 
sporthal de kriebels kreeg. Ik haalde Erik (vader van Joost) over om een balletje mee te 
gooien. We werden echter direct betrapt door onze club secretaris en niet veel later had de 
vereniging er 2 nieuwe recreant leden bij. 
 
En daar bleef het niet bij. Want nadat Nathan (TC) mij tijdens een 3e helft een geel 
afkoelertje had aangeboden kwam de vraag wat ik nou eigenlijk deed voor de vereniging. En 
dat ze nog op zoek waren naar een 2e trainer voor het D team. Dat was het begin van mijn 
snuffelstage bij het team van Laura. Een periode waarin ik veel weggezakte kennis over het 
korfbalspel ophaalde, nieuwe ervaringen op deed met training geven en coachen van 
kinderen (is toch lastiger dan ik dacht toen ik als ouder vanaf de bank toekeek), maar 
bovenal nog steeds geniet van de interactie met hen en het plezier dat zij hebben tijdens de 
training en het spelen van wedstrijden. 
 
Zo nu en dan bezoek ik ook weer eens mijn oude club in Papendrecht, waar mijn familie nog 
steeds actief is. Of ik kijk in een laat, verloren uurtje naar een wedstrijd uit de Korfbal League 
via eyecons.com. Gewoon omdat ik het leuk vind. Na al die jaren afwezig te zijn geweest uit 
de korfbal wereld, merk ik dat ik weer passie krijg voor de sport. Het is ook leuk om weer 
oude bekenden te zien, zoals onlangs mijn trainer uit de tijd dat ik in de D-tjes speelde en die 
het inmiddels geschopt heeft tot algemeen directeur van de korfbalbond.  
 
Dus wellicht is het voor mij ook weer eens tijd voor een volgende stap. Onlangs is mij 
gevraagd of ik lid wil worden van het bestuur en specifiek de rol van Peter (secretaris) wil 
overnemen. Dat zijn grote schoenen om te vullen, zoals de Engelsen zeggen. Ik ben geen 
kind van de club. Ken de vereniging naar mijn gevoel ook nog niet goed genoeg. Maar goed, 
aan de andere kant is dit misschien juist de manier daarvoor. Dus ga ik die uitdaging met 
jullie steun graag aan. En hoop ik, in de woorden van Peter, een extra radartje te kunnen zijn 
om deze mooie vereniging met jullie draaiende te houden. En als het even kan ook nog 
kunnen laten groeien, in welk opzicht dan ook.  
 
Met sportieve groet, 
 
Jan Wouter 
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Terugblik van onze secretaris 
 
Ik ga ermee stoppen. 
Hoe vaak hebben jullie mij dit horen zeggen. Men noemt dit ook het “Heintje Davids” effect 
(mensen jonger dan 50 jaar moeten dit maar even Googelen). 
Maar soms zegt je gevoel dat je echt moet stoppen. Na het spelen, trainen en fluiten is dit de 
laatste activiteit waarvan ik afscheid ga nemen. Dit wil niet zeggen dat de vereniging van mij 
af is, want waar een deur dicht gaat, zal er altijd wel een deur open gaan. In mijn geval hoop 
ik iedereen te zien in de kantine, waar ik zoveel mogelijk achter de “bar” zal staan. 
 
Mijn terugblik als bestuurslid gaat verder dan de afgelopen periode. Afgelopen jaren heb ik 
mogen werken in een bestuur onder de voorzitterschap van Hans Doodkorte, Alex Krol, Ellie 
van Groningen, Dick Roosink, Sander Visser en Brittany de Kruif. En ik kan zeggen dat ik dit 
zonder uitzondering met erg veel plezier heb gedaan. 
 
Ik ga geen opsomming geven wat ik in de afgelopen periode allemaal “gedaan en bereikt” 
heb, om de simpele reden dat ik dit namelijk niet heb gedaan. Alles wat bereikt is, is door 
een team van enthousiaste en fijne mensen in het bestuur. Maar zeker ook samen met de 
vele vrijwilligers in de diverse commissies. Commissies die onze respect verdienen om hun 
inzet, enthousiasme en opofferring van hun vrije tijd.  
We zijn met z’n allen een radartje in de grote machine die ’t Capproen heet. Dit betekend ook 
dat we allemaal nodig en belangrijk zijn. 
 
Ik wil iedereen, met wie ik heb mogen samenwerken, hartelijk bedanken en ik zie jullie heel 
snel weer. 
 
Peter 
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Verslag Algemene Ledenvergadering 
woensdag 24 april 2024  AKV ‘t Capproen 
 
 
1. Opening vergadering 

Voorzitter (Brittany) opent de vergadering om 19.30 u. en heet een ieder van harte welkom.  
  
2. Vaststelling agenda 

De agenda wordt vastgesteld zoals voorgesteld.  
 
3. Mededelingen & Ingekomen post 
3.1 Afzegging: 

 Justin de Ruiter met een mededeling welke met AC verslag besproken wordt. 
 Color v.d Perk 
 Sanne Hoogendoorn 
 Afmelding Manon Doodkorte 

 
Volmacht van Manon Doodkorte 
 
Verklaring kascontrole commissie, komen later in de vergadering op terug. 
 

4. Notulen ALV 2023  
De notulen van de vergadering van 17 maart 2023 worden doorgenomen. De vergadering 
besluit niet per bladzijde te vragen of er opmerkingen zijn, maar voor de gehele notulen. 

 
Er zijn verder geen op- en of aanmerkingen, zodat de notulen door Brittany namens de 
vereniging worden goedgekeurd en vastgesteld. 

 
 
5. Doelen 2024-2025 
  

Terugblik doelen 2022-2023 
Ledenwerving:  

 alle teams ruim voorzien van spelers:  
 Alhoewel het voor de TC een uitdaging blijft, zijn alle teams ruim gevuld met spelers. 

 
Scholingsplan opzetten voor alle vrijwilligers & spelers  

 Scheidsrechters opleiding opgezet Nick (praktisch op locatie). 
 Spelregels: spelregelavond nog te organiseren. 
 IVA opleiding ruim gevolgd. 
 Kantine opleiding gevolgd door Jeroen en Rick. 

 
Vacatures ingevuld: 

 2e wedstrijdsecretaris 
 Aanvulling kluscommissie 

 
Nog in te vullen 

 Activiteiten commissie 
 Sponsor commissie 

 
Werven vrijwilligers  

 Er zijn veel nieuwe vrijwilligers, maar dit blijft een belangrijk doel. 
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Vooruitblik doelen 2024-2025 
 Verbeteren communicatie tussen bestuur en commissies. 
 Opzetten verkenning en eventueel plan van aanpak kunstgras. 
 Potentieel van de accommodatie verhogen. 
 Meerjarenplan onderhoud opzetten. 
 Afval scheiden: 

o Afval scheiden levert veel op. Materialen als papier, glas, plastic en batterijen kunnen voor 
een groot deel hergebruikt worden. Dat bespaart nieuwe grondstoffen, energie en ook 
geld voor onze vereniging. 

 Werven vrijwilligers. 
 
6. Verslagen commissies (toelichting) 
6.1 Secretariaat 

 In 2023 stijging van leden met 18% 
 Totaal 113 leden 

o 107 leden zijn bondslid 
o 6 leden verenigingslid 

(stand per 24 april is 124 leden) 
 In 2024 worden ook onze Welpen lid 

 
6.2 Technische commissie en Wedstrijdsecretariaat 

Bij de jeugd zijn voor alle leeftijdscategorieën een trainer ingevuld, waarbij de prioriteit op het  
ontwikkelen van korfbalvaardigheden ligt. 

 
Bij de senioren staat voor de selectie een externe hoofdtrainer voor de groep, waarbij zowel 
sen. 1 en 2 wedstrijdklasse gaat spelen. 

 
Trainen van sen. 3 wordt door verschillende ervaren trainers gedaan, in combinatie met een 
enthousiaste recreanten groep 

 
Scheidsrechters coördinator Nik Stolk begeleidt een jonge groep scheidsrechters, waarbij de 
opleiding op het veld plaats vindt. 

 
6.3 Activiteitencommissie 

Dit is het laatste seizoen voor Justin en Color. De vergadering bedankt beiden voor hun inzet 
en enthousiasme de afgelopen jaren. 
In de vergadering wordt een oproep gedaan aan onze leden en de ouders van jeugdleden om 
deze taken over te nemen. 

 
6.4.1 Kampcommissie. 

Het kamp van dit jaar zal plaats vinden in of nabij Hellevoetsluis. De kosten zullen hoger 
uitvallen in verband met mindere aantallen jeugd. Gekeken gaat worden om bedragen van 
sponsoren te gebruiken voor het kamp (actie Richard). 

 
6.5 Kantinecommissie 

Er zijn dit jaar diverse feestjes verzorgt voor onze leden. 
 
Jeroen en Rick volgen cursus SVH en zij geven een toelichting over deze opleiding. 
 
De barschema zal in het vervolg worden verzorgt door de kantinecommissie met 
ondersteuning van Greetje. 
 
Voor de kantine diensten van ouders en andere vrijwilligers zal begeleiding worden geregeld 
bij hun bardienst. 
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6.6 Kluscommissie: 
 De kluscommissie geeft een inzicht in het vele werk wat nodig is om  

de accommodatie en het veld op een goed niveau te houden. De komende jaren zullen zeker 
een uitdaging worden. Oproep wordt gedaan aan onze leden en ouders om een helpende hand. 

 
6.7 Ledenwervingscommissie 

De commissie is heel blij met de hulp voor diverse korfbal clinics, maar ziet problemen met de 
hulp welke nodig is bij clinics tijdens de schooluren. 
 
Afgelopen jaar is een goede samenwerking en hulp geweest met stichting Push. 

 
6.8.1 Mediacommissie 

De diverse social media platforms van ’t Capproen worden goed gevolgd. 
Doel van komende jaar is het vergroten van de bekendheid. 
 
Komende jaar zullen meer korte video’s (reels) geplaatst worden, waardoor AVG formulieren 
belangrijk blijven. 
 

 
6.8.2 Sponsorcommissie 

Dit jaar zijn er meerdere nieuwe sponsoren bijgekomen en ook sponsoren die hun contract 
verlengen, waardoor de sponsorinkomsten groeien 
 
Stand van zaken hoofdsponsors: 

o Voorne makelaars heeft een jaar verlengd. 
o Jumbo gaan we in gesprek  
o Wuco verlengd 
o Dornstedt 4 jaar contract. 

. 
 
7. Financieel verslag (incl. verslag KCC) 
 Marlies geeft een toelichting op de financiën en de jaarrekening. 
 Onze vereniging staat er financieel goed voor, wat te zien is op de uitgedeelde overzichten. 
  

Volgens afspraak wordt de contributie per 1 juli met de CPI geïndexeerd. 
 
Door de KCC is decharge verleend. 
Brittany bedankt de KCC. Voor het komende jaar zal de kas controle commissie bestaan uit 
Gerard van Hulzen en Kevin Kremer 
De vergadering is hiermee akkoord. 
 
 

8.  “Het zonnetje”  
Dit jaar is er gekozen om de algemene reserves vanuit de recreanten in het zonnetje te zetten.  
 Nathan 
 Manon 
 Roy 
 Alex 
 Jeroen L 
 Kevin  
 Loraine  
 Wendy  
 Peter 
Zij stonden klaar om met name senioren 4 een helpende hand te geven. 
Brittany bedankt de spelers voor hun inzet en geeft hen een presentje. 
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9. Samenstelling bestuur  

Aftredend en niet herkiesbaar (Marlies, Penningmeester) 
 
Aftredend en herkiesbaar voor een periode van één jaar (Peter, secretaris) 
Bestuur voordracht nieuw lid (Erwin Verbeek, Penningmeester) 

 
Peter wordt als secretaris herkozen. 
 
Marlies treedt af als penningmeester en Erwin als bestuurslid (penningmeester) voorgesteld. 
Er vindt een mondelinge stemming plaats. Unaniem wordt vóór gestemd, waarop Brittany 
Erwin welkom heet in het bestuur.  
 
Het bestuur neemt op gepaste wijze afscheid van Marlies. Het bestuur bedankt Marlies voor 
haar inzet en haar goede werk als penningmeester. 

 
 
10. Rondvraag   
 Alex: prijsverhoging kantine laten ingaan met de ALV. Sommige verhoging zijn nogal extreem.  

Verzoek om verhoging beleid op papier te zetten. 
Actie: kantine commissie 

 
 
11.  Sluiting 

Brittany dankt een ieder voor de aanwezigheid en de geleverde bijdrage en sluit de vergadering 
om 22.00 uur.). 
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Terugblik doelen seizoen 2024-2025 
 

Verbeteren communicatie tussen bestuur en commissies  
In het seizoen 2024-2025 vergaderen het bestuur en de commissies samen met als doel de 
communicatie tussen het bestuur met de commissies en de commissies onderling te 
verbeteren. 
 

Potentieel van de accommodatie verhogen  
Naast de bestaande medegebruikers, is het Capproen een overeenkomst aangegaan met de 
sport BSO Partou voor een periode van minimaal 3 jaar voor het gebruik van onze 
accommodatie.  
 

Opzetten verkenning en eventueel plan van aanpak kunstgras 
Het projectteam kunstgras is gestart met het verzorgen van een plan en is met diverse 
instanties in gesprek. 
 

Meerjarenplan onderhoud opzetten 
Door o.a. Ewoud en Leon is een meerjarenplan onderhoud opgesteld en financieel 
afgeprijsd. Deze prijzen zijn gebaseerd op basis van enkele offertes en voorstellen vanuit de 
(civiele)markt. Kijkende naar het financiële plaatje wat hieruit gekomen is zal het bestuur op 
korte termijn een classificatie maken van te realiseren zaken tegen de beschikbare financiële 
mogelijkheden. Knelpunten worden besproken en hebben inmiddels onze aandacht. De 
strekking die ik graag met jullie wil delen is dat er erg veel moet gebeuren tegen hele hoge 
kosten. Helaas iets waar we met zijn allen rekening mee moeten houden. 
 

Afval scheiden  
In het veldseizoen voorjaar 2025 zal een start gemaakt worden met het scheiden van ons 
afval. Er is reeds gestart met een aantal kliko’s waar het afval gescheiden kan worden 
gedeponeerd. Daarnaast zal lopende het seizoen in de kantine diverse bakken komen voor 
gescheiden afval. 
 

Werven vrijwilligers 
We zijn erg blij met de vele ouders en leden (ook jeugdleden) die zich aangemeld hebben 
voor diverse taken binnen de vereniging. Voorbeelden zijn de activiteitencommissie, 
kluscommissie, trainers enz. Dit wilt niet zeggen dat we klaar zijn hiermee. Met name bij de 
ledenwerving ligt nog een belangrijke taak welke ingevuld moet worden. 
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Doelen seizoen 2025-2026 
 
       Toekomstvisie AKV ‘t Capproen - waar staan wij voor als vereniging. Een 
toekomstvisie helpt ons als vereniging bij het maken van belangrijke keuzes en prioriteiten 
stellen, zoals onze kunstgrasambities, sponsoren en u als lid, wat resulteert in een 
(financiële) gezonde vereniging. 
 
       Financiële gezondheid - ondanks dat we er financieel best goed voorstaan hebben we 
aanzienlijke financiële uitdagingen voor de komende jaren. Denk hierbij o.a. aan de kosten 
op het gebied van groot onderhoud van ons clubgebouw, vervanging van de 
materiaalcontainer, vervanging/verduurzaming van de veldverlichting en onze 
kunstgrasambities. Dit kan niet allemaal tegelijk. Om deze reden gaan we dit jaar een plan 
opstellen waarin we alle kosten zo goed mogelijk inzichtelijk maken incl. een 
meerjarenplanning/prioritering van de uitgaven/werkzaamheden op basis van onze financiële 
draagkracht. 
 
       Verbinding 
Verbinding met onze externe omgeving. 
goede (externe) contacten helpen ons bij het verwezenlijken van onze doelen. Door extra 
aandacht te besteden aan netwerkactviteiten ondersteunen we onze toekomstvisie, kunnen 
we waardevolle contacten leggen om onze ambities te helpen verwezenlijken (kunstgras, 
sponsoring, samenwerking) en versterken we onze maatschappelijke positie binnen Voorne 
aan Zee. 
 
Verbinden met direct betrokkenen  
Vrijwilligers zijn de kurk waar de vereniging op drijft. Wij zijn erg blij met de vrijwilligers die we 
hebben en die moeten we koesteren. Maar om onze ambities te verwezenlijken en de lasten 
voor de huidige groep vrijwilligers te verlichten zijn we altijd opzoek naar leden, ouders van 
jeugdspelers, opa’s/oma’s etc. die ons als vrijwilliger willen helpen.  
 
Onderlinge verbinding 
In het seizoen 2024-2025 is een start gemaakt met het verbeteren van de communicatie 
tussen bestuur en commissies, maar ook van de commissies onderling, maar het kan altijd 
beter en ook voor 2025 – 2026 zullen we hier mee verder gaan. 
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Activiteitencommissie:  
minimaal 2 leden per activiteit om een activiteit te organiseren en minimaal 3 leden voor het 
schutterstoernooi te organiseren 
 
Kantinecommissie: 
werken met herbruikbare bekers om zo de duurzaamheid van onze club te vergroten. 
 
Mediacommissie: 
de website up-to-date houden  
 
Technisch commissie: 
 Adopteren methodiek teamindelingen 
 Volledige bezetting jeugdteams 
 Analyses m.b.v. video 
 
Ledenwervingscommissie 
Welpen uit te breiden met ten minste 4 kinderen door samenwerking met Partou en PUSH 
en de uitdaging om hier vrijwilligers voor te vinden. 
 
Kluscommissie: 
Uitbreiding van team van klussers 
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Verslag secretariaat: 
 
 
Nadat we een stijging van leden hebben gezien in het jaar 2023, zet deze stijging zich door 
in het jaar 2024.  
Het jaar 2024 is gestart met 113 leden en in december 2024 zijn we geëindigd met 129 leden 
(stijging van ca. 14%). Van dit aantal zijn113 leden bondslid en 16 leden verenigingslid. 
 
Veel tijd en energie is in 2024 gestoken met het onderhandelen en overleggen met de 
organisatie Partou, welke een sport BSO zal gaan starten in 2025 in onze accommodatie.  
We hopen de komende jaren met deze BSO organisatie samen te werken, waarbij we ons 
van beide kanten kunnen presenteren. Hierdoor hopen we beiden dat dit tot groei van de 
(jeugd)leden zal leiden. 
 
In 2024 is ook een start gemaakt met het overleggen van het bestuur samen met de 
commissies. Alhoewel het altijd lastig is om met grote groepen te vergaderen zijn de 
resultaten positief te noemen.  
 Acties worden snel opgepakt en afgerond (kortere actielijst). 
 Iedere commissie is natuurlijk verantwoordelijk voor zijn eigen aanpak, maar de 

commissies onderling kunnen elkaar ondersteunen. 
 Hiermee hopen we ook een begin gemaakt te hebben met het verbeteren van de 

communicatie tussen bestuur en commissies, maar ook van de commissies onderling 
(we zijn met elkaar één vereniging, met gezamenlijke doelen). 

 
In 2025 gaan we een aantal organisatorische veranderingen door voeren in het secretariaat. 
Om de functie te verlichten is het plan een aantal administratieve handelingen los te 
koppelen van het secretariaat.  

- Ledenadministratie (o.a. inschrijvingen en afmeldingen bij de KNKV). 
- Administratie AVG (privacy wet). 
- Administratie VOG (Verklaring Omtrent het Gedrag). 
- Administratie IVA (Instructie Verantwoord Alcoholschenken). 

De eind verantwoordelijkheid zal wel bij de secretaris blijven. 
 
Ik wil afsluiten met het bericht dat Jan Wouter Versluis, ouder van een van onze jeugdleden, 
heeft aangegeven het stokje van mij te willen overnemen. Ik wens hem veel succes, maar 
zeker plezier met deze taak. 
 
 
 
 
 
Peter Hartensveld 
Secretariaat AKV ‘t Capproen  
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Verslag van de penningmeester 
 
 
2024 is de eerste jaarrekening waar ik voor verantwoordelijk ben. Gelukkig heeft Marlies mij 
niet gelijk in het diepe gegooid, maar heeft ze me met veel geduld geholpen om taken die bij 
het penningmeesterschap horen goed onder de knie te krijgen. Bedankt daarvoor Marlies! 
 
Mijn eerste jaar was ook een jaar waarin veel is gebeurt. Zo hebben we met BSO organisatie 
Partou een belangrijke nieuwe huurder binnen gehaald.  De inkomsten uit deze 
samenwerking gaan ons helpen de doelen voor de komende periode makkelijker te behalen. 
Een andere grote beweging dit jaar is een mogelijke overgang naar kunstgras en nieuwe 
LED veldverlichting. Afgelopen jaar is veel werk verzet om de verschillende mogelijkheden, 
subsidies, financiële haalbaarheid te onderzoeken  en vervolgstappen voor 2025 te bepalen. 
 
Ondanks dat de inflatie daalt (CPI 3,3%) hebben we nog steeds te maken met stijgende 
prijzen. Dit zien we op vele vlakken terug, zo zijn alle variabele & vaste lasten van onze 
accommodatie zijn duurder geworden. Gelukkig zijn we dit jaar goed in staat geweest om 
alle kosten binnen de begroting te houden, waardoor dit prima op te vangen was. 
 
Als we verder kijken naar 2025-2026 zien we dat naast het veld en de verlichting komende 
periode aanzienlijke bedragen nodig zijn voor groot onderhoud van onze kantine. Deze is nu 
ongeveer 25 jaar oud en we krijgen te maken met steeds meer investeringen voor 
grootonderhoud. Zo zijn o.a. de kleedkamers echt aan renovatie toe, moet ook al het 
(buiten)schilderwerk uitgevoerd worden en moeten de materiaalcontainers vervangen 
worden.    
 
Ik kan stellen dat onze vereniging er financieel best goed voor staat. De algemene reserve 
en de diverse voorzieningen/reserveringen geven een duidelijk overzicht van onze financiële 
positie. Ondanks het positieve financiële resultaat over 2024 sluiten we het jaar formeel af op 
een 0 resultaat. Dit komt doordat we ons resultaat volledig naar de reserves laten vloeien om 
de kosten voor groot onderhoud/verbetering van onze accommodatie op te vangen, die niet 
met de bestaande reserves gedekt worden.  
 
Iedereen die de financiële stukken voor de ALV wil inzien, kan mij een bericht sturen op 
penningmeester@akv-capproen.nl. In de week voorafgaand zal ik de stukken toesturen. 
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Jaarverslag TC en wedstrijdsecretariaat  
 
De Technische Commissie (TC) en het Wedstrijdsecretariaat (WS) werken als één team om 
optimale voorwaarden te scheppen voor het korfbalspel binnen onze vereniging en richting de 
KNKV. In het Technisch Beleidsplan staan de doelen en werkwijzen beschreven; dit document 
is op verzoek beschikbaar. 
De samenstelling was als volgt: Nathan Doodkorte (voorzitter/selectie), Wendy Letterie 
(senioren 3), Wim van der Perk (algemeen), Simone Stolk (wedstrijdsecretariaat), Mark 
Wietzes (wedstrijdsecretariaat) en Dianne Kuijper (jeugd).  
 
Jeugd: 
We hebben dit jaar 6 jeugdteams (F, E, D, C, B en A) die meedraaien in de competitie. Het 
streven is om voor elk seizoen in alle leeftijdscategorieën vertegenwoordigd te zijn met twee 
trainers/coaches op elk team te hebben, en dat is gelukt. 
De trainers/coaches zijn voornamelijk senioren en recreanten, maar er zijn ook enthousiaste 
ouders die dit oppakken. De TC ondersteunt hen met raad en daad en middelen zoals bijv. het 
boek Korfballeren 2.0. Er wordt met enthousiasme en een hoop plezier getraind wat terug te 
zien is tijdens de wedstrijden.  
De stof die getraind wordt komt steeds meer terug in het spel, er worden wedstrijden gewonnen 
en kampioenschappen behaald. 
 
Ook hebben we een welpengroep (4 t/m 6 jaar). De groep traint op de zaterdagen en de 
kinderen maken spelenderwijs kennis met korfbal. Ook hier hebben wij enthousiaste trainers 
voor de groep staan.  
 
Senioren: 
Dit seizoen hebben we 3 seniorenteams en een recreantengroep. 
Senioren 1 en 2 vormen samen de selectie. Beide teams komen uit in de wedstrijdklasse. Er 
worden leuke en goede wedstrijden gespeeld, maar er zitten ook pittige potten tussen.  
De selectie traint o.l.v. John Groenemeijer. Hij wordt bijgestaan door Roy Vermaat 
(coach/trainer S2) en Jeroen Letterie (teamleider S1). Het goede nieuws is dat de selectie ook 
volgende seizoen geleid zal worden door dit trio.  
 
Senioren 3 speelt breedtekorfbal. Ook door dit team wordt er hard gewerkt. De resultaten zijn  
wisselend, maar de inzet blijft er altijd. Dit team wordt gecoacht door Mark Kuijper en Mark 
Wietzes. Zij pakken, als het mogelijk is, ook de trainingen op. Anders wordt dit door het team 
zelf geregeld of door iemand uit de ‘vaste’ trainersgroep. In de zaal wordt er op de maandagen 
meegetraind met de selectie.  
 
De recreanten spelen geen wedstrijden, maar trainen alleen. Zij doen dit 1x (soms 2x) in de 
week en sluiten dan aan bij S3. Op het veld was er regelmatig een grote groep aanwezig.  
 
Scheidrechters: 
Bij het spelen van wedstrijden horen ook scheidsrechters. We hebben ondertussen al aardig 
wat leden die niet alleen spelen, maar hier en daar ook een wedstrijd fluiten. Daar zijn wij ook 
erg blij mee; zonder scheidsrechters kunnen er geen wedstrijden gespeeld worden. Ook dit 
seizoen regelt Nik Stolk de scheidrechters. Hij maakt de indeling en is ook regelmatig bij 
wedstrijden aanwezig om de scheidsrechters te begeleiden.  
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Volgend seizoen: 
Hoewel dit seizoen nog niet voorbij is, starten de voorbereiding voor het nieuwe seizoen in 
Maart/April. Zo moet er in deze periode al gekeken worden naar de zaalhuur, voor zowel de 
trainingsdagen als de wedstrijddagen, en moet dit worden kortgesloten met de bond en 
sportfondsen. Ook de teamindelingen zijn onderwerp van gesprek in deze periode. Dit kost 
natuurlijk wel wat tijd. Maar zodra alles rond is, wordt u ook op de hoogte gesteld.  
 
Tot slot, willen wij afsluiten met het benadrukken dat onze leden onderdeel zijn van een 
teamsport. Het (laat) afmelden voor zowel training als wedstrijd is een directe impact op het 
eigen team, spelers als trainer/coaches én ook TC & Wedstrijdsecretariaat om te blijven zorgen 
dat ons geliefde korfbalspel gespeeld kan blijven worden. Het verzoek is dan ook om hier als 
ouder/verzorger en/of senioren lid hier bewust van te zijn. 
 
Wij bedanken iedereen voor hun hulp en inzet het afgelopen seizoen. Op naar weer een fijne 
samenwerking met iedereen en een sportief en gezellig korfbalseizoen! 
 
 
Met sportieve groet, 
Nathan, Wendy, Wim, Simone, Mark en Diann  
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Verslag Activiteitencommissie 
 
Tot en met de zomer werden de activiteiten georganiseerd door Justin en Color. Na hun 
vertrek uit de activiteitencommissie is er gekozen voor een nieuwe werkwijze, die in de 
nieuwsbrief van november 2024 is aangekondigd en toegelicht. 
 
Vanaf dat moment heeft Tineke de rol van overkoepelend organisator op zich genomen. Dit 
betekent niet dat zij alle activiteiten zelf organiseert, maar dat zij ondersteuning biedt aan 
iedereen binnen de vereniging die een activiteit wil opzetten. Leden worden dan ook van 
harte uitgenodigd om zelf initiatieven te nemen. 
 
Overzicht van de georganiseerde activiteiten 
Nieuwjaarsfeest – 20 januari 2024 
Organisatie: Justin & Color 
Het feest werd muzikaal verzorgd door DJ Duo Juro. Sanne heeft leuke foto’s van de avond 
gedeeld op social media. 
 
Playbackshow – 3 februari 2024 
Organisatie: Kampcommissie & activiteitencommissie 
Het evenement kende veel enthousiaste deelnemers en creatieve acts. Tijdens de avond 
werd ook het opgehaalde bedrag van de Grote Clubactie bekendgemaakt, en werden prijzen 
uitgereikt aan degenen die de meeste loten hadden verkocht. Helaas was er dit jaar geen 
loterij georganiseerd. 
 
Dropping – 6 april 2024 
Organisatie: Justin & Color 
De dropping was opnieuw een groot succes. De kinderen werden op vijf verschillende 
locaties afgezet en moesten onder begeleiding van de trainers hun weg terugvinden naar 
Capproen. Ook waren er jagers aanwezig om de uitdaging spannender te maken. 
 
Schutterstoernooi – 22 juni 2024 
Organisatie: Justin & Color 
Een geslaagde dag met een sportieve sfeer. Helaas werd één bezoeker onwel, maar dankzij 
de snelle en adequate hulp van aanwezigen had dit geen impact op de jongste deelnemers. 
Nadat de ambulance was gearriveerd, kon het toernooi zonder verdere onderbrekingen 
worden voortgezet. Dit jaar werd het schutterstoernooi feestelijk afgesloten met een bezoek 
van de pizzabus, wat zeer positief werd ontvangen. Sanne heeft foto’s van de dag en de 
winnaars op social media gedeeld. 
 
Halloween – 26 oktober 2024 
Organisatie: Glenn, Daphne & Amber 
Dit was de eerste activiteit die zonder een vaste activiteitencommissie werd georganiseerd, 
waardoor het even zoeken was naar de juiste werkwijze met betrekking tot budget, kosten en 
afrekening. Desondanks werd het een groot succes.  
De kinderen gingen weer druk aan de slag met het uithollen van de pompoenen. Er waren 26 
kinderen aangemeld voor het uitsnijden van de pompoenen. Daarnaast waren er diverse 
spelletjes met de jeugd en werden de kleedkamers omgetoverd tot spannende ‘scare rooms’. 
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Slotwoord 
2024 was een jaar vol leuke en gevarieerde activiteiten. Ondanks de overgang naar een 
nieuwe werkwijze is het enthousiasme binnen de vereniging gebleven en zijn er prachtige 
evenementen neergezet. 
 
Dank aan alle organisatoren, vrijwilligers en deelnemers die deze activiteiten mogelijk 
hebben gemaakt. We kijken uit naar een nieuw jaar met hopelijk weer veel geslaagde 
evenementen! 
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Jaarverslag kantinecommissie  
 
Leden 
De taken van de kantinecommissie worden uitgevoerd door de volgende kanjers:  

 Rick van der Kellen    Jeroen Hoogendoorn 
 Rolf Heinrichs     Bas van der Toorn  
 Laura Noordermeer   

Taken en bezigheden van het afgelopen jaar 
Naast onze basistaak, het bijhouden van kantinevoorraden en zorgen dat de bar 
operationeel is, hebben wij als kantinecommissie dit jaar nog een aantal andere zaken 
opgepakt.  
 
Tijdens de laatste ALV werd er opgemerkt dat de kantineprijzen nog wel eens werden 
aangepast zonder dit aan de ALV te hebben voorgelegd. Gezien dit ook niet per se hoeft 
ontstond er de wens om een prijsbeleid te schrijven om deze wisselingen beter te kunnen 
onderbouwen. Dit hebben we dan ook afgelopen jaar opgepakt en in samenspraak met onze 
penningmeester opgesteld. 
 
Afgelopen jaar zijn we de kantine vaker gaan verhuren voor feesten. De kantinecommissie 
heeft hiervoor huisregels en overeenkomsten opgesteld. Zo weten zowel de huurders van de 
kantine als wij als vereniging wat de afspraken zijn. Deze worden over het algemeen goed 
gehandhaafd en ook de schoonmaak van de kantine is door Peter Hartensveld goed 
geregeld. Wel moeten we goed in de gaten blijven houden dat tijdens deze feesten geen 
alcohol wordt geschonken aan minderjarigen. 
Doordat in het begin van het jaar de koelkast onder de bar defect ging hebben we de 
mogelijkheden onderzocht voor een nieuwe, energiezuinige krattenkoeler. Dit bleek 
uiteindelijk vrij prijzig, waarbij de baten volgens het bestuur niet opwogen tegen de lasten. Dit 
is echter ondervangen door de huurovereenkomst met Partou Kinderopvang, welke een 
koelkast zal leveren waar wij gedurende de contractperiode gebruik van mogen maken. Dit is 
dus geen sponsoring. 
 
Tot slot, gaat de kantinecommissie komend veldseizoen zich wederom ontfermen over het 
opzetten van het barschema voor trainings- en wedstrijddagen. Door dit te doen willen we 
ook meer oog krijgen voor de begeleiding en ondersteuning van ouders achter de bar. Dit 
seizoen is dat voor het eerst door de kantinecommissie gedaan en is er veel gekeken naar 
de ervaren krachten die de nieuwelingen kunnen begeleiden. Dit zodat er bij de nieuwe 
groep een bepaald vertrouwen groeit om zelfstandig de bar te kunnen bemannen en wij niet 
genoodzaakt zijn steeds dezelfde personen in te boeken. Peter Hartensveld wilt hier graag 
bij helpen. 
Met veel waardering kijken we terug op het afgelopen seizoen, waarin onze vrijwilligers 
opnieuw van onschatbare waarde zijn geweest. Dankzij jullie (toegeven, niet altijd even 
vrijwillige) inzet achter de bar hebben we niet alleen kunnen zorgen voor een warme en 
gastvrije sfeer in de kantine, maar ook voor een soepel verloop van de vele activiteiten en 
evenementen. Jullie betrokkenheid, enthousiasme en bereidheid om bij te springen, zelfs op 
drukke momenten, hebben een groot verschil gemaakt. 
We willen dan ook iedereen die een bardienst heeft gedraaid enorm bedanken. Of het nu je 
eerste keer was of je al jaren ervaring hebt: jouw bijdrage is essentieel geweest voor het 
succes van dit seizoen. Samen maken we de kantine tot een plek waar iedereen zich 
welkom voelt. We hopen volgend seizoen weer op jullie te mogen rekenen en kijken ernaar 
uit om samen verder te bouwen aan deze mooie club! 
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Reflectie doelen gesteld bij ALV 2024 
1) Een schema maken voor de begeleiding van ouders en vrijwilligers tijdens hun 

barddienst. 

Vanaf seizoen 2024-2025 gaat de kantinecommissie deze taak zelf op zich nemen. Dit 
loopt inmiddels naar behoren en proberen we minder ervaren krachten te koppelen aan 
mensen die al vaker bardiensten gedraaid hebben. 

2) Het maken van nieuwe afspraken omtrent de verhuur van de kantine en het opstellen van 
een gebruiksovereenkomsten voor feesten van leden. 
 
Is afgerond. De partijen in onze kantine verlopen naar behoren.  
Wel is ondervonden dat de administratie hiervan soms rommelig is (Het turven van 
drankjes) en zou efficiënter en makkelijker moeten worden. 
 

3) Het opstellen van een prijsbeleid voor de kantine. 
Is afgerond in samenwerking met onze penningmeester Erwin. 
 

4) Het maken van een checklist voor de inkopen van de kantine. 
Is afgerond en in gebruik genomen. 
 

Blik op de toekomst 
In het komende seizoen zetten we stappen om onze werkzaamheden in de kantine verder te 
professionaliseren en praktischer te maken. Een belangrijk onderdeel hiervan is het beter 
begeleiden van ouders en vrijwilligers bij hun bardiensten, vooral wanneer zij hier voor het 
eerst mee te maken krijgen. Door hierin te investeren, willen we ervoor zorgen dat ouders 
zich zelfverzekerder en meer op hun gemak voelen achter de bar. Dit maakt het ook 
gemakkelijker om bij grotere evenementen, zoals het schutterstoernooi, op hun hulp te 
rekenen wanneer dat nodig is. Verder willen wij ons ook gaan richten op de duurzaamheid 
op de club en zijn we de mogelijkheden aan het onderzoeken voor herbruikbare plastic 
drinkbekers.  
 
Doelen voor 2025-2026 
Vanaf najaarsseizoen 2026 zouden we graag willen werken met herbruikbare bekers om zo 
de duurzaamheid van onze club te vergroten. Hier zal de komende periode onderzoek naar 
worden gedaan.  
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Verslag kluscommissie 
 
Een terugblik over de afgelopen periode gaf het beeld dat er op de vereniging door de vaste 
en met regelmaat bijspringende klussers ongelofelijk veel werk verzet is, maar helaas ook 
nog steeds de lijst met klussen groeiende is. Waar ook een enorme groei in zit is het aantal 
vaste vrijwilligers die zich aanmeldt om te assisteren. Bij voorbaat allen dank daarvoor!! 
 
Overzicht uitgevoerde activiteiten 
Nadat er afgelopen voorjaar enorm veel tijd en energie in de voorbereiding van het 
veldseizoen is gaan zitten qua schoonmaak van de terrassen en accommodatie heeft 
gedurende het veldseizoen in het teken gestaan van bijhouden van diverse klussen. Denk 
hierbij aan: 

 Onderhoud- en diverse reparatie(s) loungebanken 
 Buitenschilderwerk bijhouden 
 Begeleiden- en (laten)uitvoeren herstel openslaande deuren 
 Uitvoeren diverse kleine reparaties. 

 
In de afgelopen najaars/ winterperiode zijn we verder gegaan de nodige zaken:  

 Op het complex zijn lampen opgehangen aan de gevel t.h.v. de fietsenstalling.  
 Alle palen en punten hebben onderhoud gehad en zijn d.m.v. een verse las weer 

bestendig voor een veldseizoen. 
 Binnen is onder het plafond diverse bekabeling aangepast, zijn een nieuwe televisie 

en beamer opgehangen. 
 Vaatwasser vervangen 
 Oude banken verwijderd en afgevoerd 
 Complete buitenterrein machinaal laten vegen en reinigen. 

 
Opstart naar Sport BSO en kinderopvang Partou  
Vanwege de aanstaande opstart van de sport BSO Partou in ons complex is heel veel extra 
(klus)tijd hierin gaan zitten. Meerdere overleggen met Partou hebben plaatsgevonden en 
hieruit is een redelijke lijst met klussen en noodzakelijke aanpassingen gekomen. Zo is o.a. 
in de maand januari/ februari ruim 16m³ afval van de locatie afgevoerd. Dit betrof zowel 
materiaal wat in het gebouw stond maar ook heel veel rommel en materiaal waarvan we al 
30 jaar dachten het nog wel een keer te gebruiken. Deze ruim actie had een positief effect 
hierop. 
Als aanvulling op hetgeen weggebracht is zal door Partou deels binnen in het complex 
aanpassingen worden doorgevoerd m.b.t. o.a. een leveren van een inductiekookplaat, 
aangepaste ventilatie, nieuwe banken en koelingen achter de bar. Dit ten gunste aan ons als 
hoofdgebruiker aangezien wij van al deze zaken ook gebruik mogen maken. 
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Overleg kunstgras en aanpassen veldverlichting 
Zoals in voorgaande ALV benoemd staan een deel van de objecten op of nabij ons complex 
onder de nominatie meerjarenplan onderhoud. Zo ook de veldverlichting. Deze is aan het 
einde van zijn levensduur en moet zsm worden vervangen. Naast diverse offertes hebben 
we ook met Equans een verduurzamingssubsidie gekregen. Inmiddels zijn alle offertes rond 
en wordt op korte termijn een klap op uitvoering en aanpassing van de bekabeling/ meterkast 
opgestart. Hierin wordt deze subsidie meegenomen. 
 
Naast een continue stroom aan klussen en verbetervoorstellen/ meerjarenplannen moeten 
we ook tijd en energie in de voorbereiding steken. Met het huidige klusteam is dit goed te 
realiseren maar de tijd en vooral geld is ook hier onze grootste vijand gebleken. We zullen er 
alles aan doen om enkele eerder genoemde projecten en toekomstige werkzaamheden 
z.s.m. te benomen en in te plannen. 
Ik val in herhaling maar het blijkt te werken놴놲놵놶놷놳: 
Voor het aankomende (veld)seizoen zijn we wederom weer op zoek naar hulp en handjes 
die ons tussendoor een keer kunnen komen helpen. Denk hierbij aan het schoonhouden van 
het terras en fietsenstalling, schilderen van de buitenboel en korthouden van de kanten langs 
het hekwerk. 
Voor het aanmelden van hulp zijn leden van de kluscommissie met regelmaat op het 
complex aanwezig dus schiet ons gerust even aan. Verdere tips of hulp kan ook via: 
algemeenbestuur1@akv-capproen.nl worden verstuurd. Onze dank is bij voorbaat groot. 
 
Wij kijken weer uit naar een gezellig, sportief en ‘klusrijk’ jaar. 
 
Met vriendelijke groet, 
Leon, Addie, Kees K, Cees W, Martijn, Roderick en Ewoud namens de kluscommissie ’t 
Capproen.  
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Verslag ledenwervingscommisie 
 
 
Terugblik 2024-2025 

Ons doel voor het seizoen 2024-2025 was het krijgen van alle teams qua 
leeftijdscategorieën. Na een paar jaar zijn alle teams van Welpen t/m Senioren goed gevuld. 
Helaas zien wij dat het dit jaar lastig is om de doelgroep voor de Welpen te bereiken, om 
meer kinderen aan te trekken.  
Dit seizoen hebben wij een open dag georganiseerd, waarbij we gelukkig 2 nieuwe leden 
door zijn gekomen. Daarnaast hebben wij goed contact met Push en helpen wij bij 
activiteiten die zij organiseren. Met dank aan meerdere leden die af en toe kunnen helpen, is 
dit mogelijk! Wij hebben dit jaar ook het halloween feest georganiseerd voor de jeugd en 
voor de oudere teams. Dit was een geslaagde avond met een leuke opkomst. Vanaf midden 
maart 2025 gaat Kies je sport! van PUSH weer van start, waarbij wij hopen op aanmeldingen 
in de teams met basisschoolleeftijden.  

Doelen 2025-2026 
We hebben uit vorig jaar gezien dat de doorstroom van de Welpen erg belangrijk is om de 
jongste teams te kunnen vullen. Ons doel is daarom om de Welpen uit te breiden met ten 
minste 4 kinderen. Door middel van de samenwerking met Partou hopen wij kinderen en 
ouders enthousiast te maken voor de korfbal en onze mooie club. Wij willen dit doen door 
clinics te geven tijdens de bso-tijden.  
Dit geeft ook direct onze uitdaging. Wij merken dat het helaas lastig is om vrijwilligers te 
regelen voor de activiteiten om kinderen aan te trekken. Deze activiteiten zijn vaak tijdens  
werktijden, waardoor wij ook opzoek zijn naar andere mogelijkheden.  

Vragen aan ALV 
Hebben jullie nog ideeën om kinderen enthousiast te maken voor korfbal? Of hebben jullie 
ideeën hoe wij ons vrijwilligersprobleem kunnen oplossen? Laat het ons alsjeblieft weten! 
Zonder leden bestaat onze leuke, gezellige club niet.  

Glenn, Amber en Daphne 
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Opbrengst grote clubactie 
Trainingsweekend 

Jaarverslag Mediacommissie 2024 
 
De social media-kanalen van ’t Capproen zijn het afgelopen jaar weer gegroeid 놴놲놵놶놷놳Als je op 
de Facebook of Instagram-profielen kijkt, krijg je een mooie indruk van onze club. Naast de 
wedstrijdschema’s, zijn er vorig jaar leuke berichten geplaatst over activiteiten zoals 
Halloween, playbackshow, nieuwjaarsfeest, schutterstoernooi en trainingsweekend. Ook 
andere momenten zijn aangegrepen: zoals promotie voor de grote clubactie en de open dag, 
kampioenen in het zonnetje zetten en extra aandacht voor (nieuwe) sponsoren.  
De trainers leveren op wedstrijddagen ook steeds vaker leuke filmpjes en foto’s aan, 
waardoor de stories zich op die dagen vullen met mooie goals, uitslagen en blije gezichten 
van winnende teams :) 
In het Groot Hellevoet verscheen iedere week een wedstrijdverslag, samen met een foto die 
wij zelf aanleverden. Er is ook contact geweest met Justin, waardoor ik (Sanne) nu ook kan 
inloggen in de website en dingen kan aanpassen. En zo de website up-to-date kan houden. 
Instagram 
Volgers: 211 volgers (2023) > 257 volgers (2024) 
Facebook 
Volgers: 131 volgers (2023) > 144 volgers (2024)  
  Halloween Kampioenen 
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Jaarverslag Sponsorcommissie  
 
Nieuwe sponsoren / sponsoracties 
 Partou – als nieuwe huurder van de kantine ook een sponsorovereenkomst in de maak 

o Nog niet bevestigd, maar naar alle waarschijnlijkheid shirtsponsoring van de E of 
F-jeugd en een dubbelzijdig reclamebord aan de kanaalzijde 

 Anytime Fitness – uitbreiding bestaande sponsoring met korfbedrukking en 
sportattributen 

 Leo van den Berg – een vaatwasser is gesponsord welke zal worden verrekend met de 
gemaakte sponsorafspraken 

 
Sponsor verlengingen 
 Voorne Makelaars – gesprekken nog lopende – twijfel om door te gaan met sponsoring, 

dus momenteel kijkende onder welke voorwaarden de sponsorovereenkomst verlengd 
kan worden (zie hoofdsponsoren) 

 Jumbo – gesprekken nog lopende – twijfel om door te gaan met sponsoring, dus 
momenteel kijkende onder welke voorwaarden de sponsorovereenkomst verlengd kan 
worden (zie hoofdsponsoren) 

 Huco – nog onbekend (voorstel in de maak voor verlenging) 
 

Gestopte sponsoren 
 Voorne aan Zee apotheken – gestopt per 1 januari 2025 in verband met 

kostenbesparingen 
 Jetten – nog geen 100% zekerheid, maar geen rekening betaald. Indien rekening niet 

voor 1 mei 2025 is betaald zal sponsoring beëindigd worden 
 
Hoofdsponsoren 
Voorne Makelaars heeft contract nog niet verlengd voor kalenderjaar 2025. Sponsor had in 
2024 ook met 1 jaar verlengd. De acties die in 2024 zijn besproken waren als volgt: 

o Sponsorbijdrage voor 2024 wordt in navolging op 2023 ook besteed aan het 
vernieuwen van de buitenmeubels – hier wordt door ons aandacht aan gegeven 

o Kantine wordt 2x per jaar beschikbaar gesteld aan Voorne Makelaars voor 
workshops (bv. senioren of starters) onder voorwaarde dat ook leden deelnemen 
– barbediening en techniek (scherm) nodig  

Ondanks het succes van de workshops is er wederom twijfel om de sponsoring voort te 
zetten. Er wordt nu gesproken over verlenging en onder andere het idee om korte filmpjes op 
te nemen vanuit enkele van onze sponsoren (die wij kunnen afspelen in de kantine en/of 
socials) zijn als optie genoemd om sponsoring aantrekkelijk te houden).  
 
Het contract met Jumbo is geëindigd per 31 december 2024, dus de gesprekken voor 
verlenging zijn richting het einde van 2024 aangevangen. Helaas is er tot op heden nog geen 
nieuwe overeenkomst. Na een bezoek in januari bij beide Jumbo vestigingen, is de laatste 
status dat Jumbo zal aangeven onder welke voorwaarden zij een verlenging bespreekbaar 
vinden. We hebben reeds besproken dat de huidige wedstrijdshirts voor de seniorenteams 
nog 2 jaar mee kunnen en dat als onderdeel van een nieuwe sponsorovereenkomst niet per 
definitie noodzaak is voor een investering.  
 
Het zeildoek van Dornstedt van 12m lengte aan de niet-Kanaalzijde is helaas geen succes 
gebleken. Het doek is kapot gewaaid en is inmiddels verwijderd. Een oplossing voor deze 
situatie is er nog niet, maar helder is dat wij compensatie moeten bieden aan Dornstedt in de 
vorm van kosteloze verlenging van de sponsorafspraak.   
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Sponsorinkomsten 2022 - 2025 
De grafiek hieronder geeft de ontwikkeling aan van de sponsorinkomsten in de afgelopen 
jaren met daarbij een inzicht in het komende jaar. De begroting voor 2024 is in principe 
gerealiseerd, maar de betaling van Jetten is niet gemaakt waardoor er een kleine negatieve 
ontwikkeling is te zien in de realisatie ten opzichte van de begroting. De doelstelling die in 
2024 is gepresenteerd om door te groeien in 2025 ziet er momenteel niet realistisch uit. De 
begroting voor 2025 is lager dan de realisatie in 2024 in verband met stoppen van Voorne 
aan Zee Apotheken. Daarnaast wordt er weinig aandacht besteed aan actieve werving van 
nieuwe sponsoren in verband met de onderbezetting van de sponsorcommissie. Er is een 
verder risico voor een lagere realisatie in 2025 indien er geen overeenkomst wordt bereikt 
voor verlenging met genoemde sponsoren (Voorne Makelaars, Jumbo en Huco).  
 
Om de sponsorinkomsten verder te laten groei is meer inzet nodig vanuit de 
sponsorcommissie en de leden van de club. Bedrijven hebben ook meer focus op kosten wat 
leidt tot het potentieel stoppen van sponsoren.  

 
 
Prijslijst 2024  
De prijslijst voor 2025 is gelijk gehouden t.o.v. 2024. Kosten is een steeds belangrijkere 
factor bij sponsoren en we zien ook bij onze hoofdsponsors steeds meer twijfel om hier op te 
besparen.  
 
Sponsoracties  
Alle sponsoren zijn ook in 2025 uitgenodigd voor de Nieuwjaarsborrel en de hoofdsponsoren 
zijn daarnaast uitgenodigd om een veldwedstrijd van Senioren 1 bij te wonen. Sponsoren 
waarderen vaak het gebaar, maar de binding met sponsoren is onvoldoende om dit 
“succesvol” te maken. Dit is niet veranderd t.o.v. voorgaande jaren. Mark K. heeft de 
suggestie gemaakt (succesvol bij een andere club gezien) om een sponsoractie op te zetten 
waarbij een trui of shirt die direct na de wedstrijd kan worden gedragen wordt bedrukt met 
kleine logo’s of namen van bedrijven en personen die een klein bedrag willen sponsoren. Dit 
idee kan verder worden bekeken, maar uitbreiding van de sponsorcommissie is hiervoor een 
voorwaarde.  
 
Overige opmerkingen 
Zoals in eerdere jaren aangegeven, een plan is nodig om het houtwerk op het hekwerk aan 
kanaalzijde te herstellen of renoveren, zodat meer ruimte ontstaat voor sponsorborden. 
Interesse voor sponsorborden aan de “niet-kanaalzijde” is laag. We zien wel interesse in 
zeildoeken aan de niet-Kanaalzijde. In verband met de situatie van het zeildoek van 
Dornstedt zal er momenteel niet verder worden gekeken naar deze sponsoroptie totdat een 
definitieve oplossing gevonden is.  
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€ 10.120 

€ 11.810 
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€ -
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Sponsorinkomsten
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VOLMACHT ALV 09-04-2025 

 
Met dit formulier geef ik, lid van AKV ‘t Capproen (en bij deze volmachtgever)* 
 
naam:   
 …………………………………………………………………………………………………………… 
 
adres:    
 …………………………………………………………………………………………………………… 
 
postcode, woonplaats: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
 
een volmacht aan medelid van AKV ‘t Capproen (en bij deze gevolmachtigde, minimaal 16 jaar oud)* 
 
naam:   
 …………………………………………………………………………………………………………… 
 
adres:    
 …………………………………………………………………………………………………………… 
 
postcode, woonplaats: 
 …………………………………………………………………………………………………………… 
 
om voor en namens mij de ALV van 9 april 2025 bij te wonen, het woord te voeren en te stemmen. 
De gevolmachtigde weet wat mijn mening is en zal mijn stem in overeenstemming daarmee 
uitbrengen. 
 
Plaats:   …………………………………………………………………………………………………………… 
 

Datum:   …………………………………………………………………………………………………………… 
 

Handtekening:   …………………………………………………………………………………………………………… 
 
Let op: 

 Er mag slechts één volmacht per lid worden uitgegeven. 
 Er kunnen  max. 2 volmachten per lid vertegenwoordigd worden (naast de eigen stem). 
 Dit formulier wordt vóór aanvang van de ALV aan het bestuur overhandigd. Te laat, niet 

volledig of onjuist ingevulde formulieren worden als niet geldig beschouwd. 
 
* = Dit mag ook een ouder van een jeugdlid (onder de 16 jaar) van AKV ’t Capproen zijn. 
 

Deze volmacht moet vóór aanvang ALV in het bezit 
zijn van het bestuur. 


